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Vergadering  OOGO-overleg t.b.v. vaststelling Onderwijshuisvestingsprogramma 2013 
Gehouden op  12-11-2012 
Opgemaakt door Fons Smolders en Gerard van Bezouw 
Aanwezig  - mevrouw C. Zandbergen, rector Mill Hill College; 

- de heer H. van Abel, bestuur Stichting Katholiek Basisonderwijs Goirle; 
- de heer H. van de Ven, bestuur Stichting Bestuur Openbaar Onderwijs Goirle; 
- de heer J. Smits, namens bestuur 't Groene Lint; 
- de heer J. van Groenendaal, portefeuillehouder onderwijs gemeente Goirle; 
- de heer G van Bezouw, beleidsadviseur onderwijs gemeente Goirle; 
- de heer F. Smolders, beleidsadviseur onderwijs gemeente Goirle (a.i.). 

Afwezig  - de heer A. Godefrooij, bestuur Stichting Tangent (m.b.v.v.). 
 
 

1. Opening 
De heer Van Groenendaal opent de vergadering door iedereen welkom te heten en stelt vervolgens de 
inhoud van de agenda aan de orde. Hierin worden geen wijzigingen aangebracht, waarna hij in zijn inleiding 
in het kort aangeeft welke onderwerpen er vandaag in het zgn. 'op overeenstemming gerichte overleg' 
(OOGO) zullen worden besproken. Verder geeft hij aan dat het college inmiddels met de voorliggende 
plannen heeft ingestemd en dat de raadsvoorstellen inzake het onderwijshuisvestingsplan 2013 (OHP) en 
de oplossing van het huisvestingsvraagstuk van basisschool Kameleon voor advies en ter besluitvorming 
aan respectievelijk de Commissie Welzijn (20 november 2012) en de gemeenteraad (11 december 2012) 
zullen worden voorgelegd. Hierna stelt hij de agenda aan de orde. 
 
2. Concept raadsvoorstel Onderwijshuisvestingsprogramma 2013 
Algemeen 
Mevrouw Zandbergen merkt op, dat er op basis van het nieuwe Regeerakkoord sprake zou zijn van een 
toename van de mogelijkheden tot doordecentralisatie van de verantwoordelijkheid voor 
onderwijshuisvesting. Zij vraagt waarom in de gemeente Goirle in het verleden wel is gekozen voor 
doordecentralisatie van deze verantwoordelijkheid naar het speciaal onderwijs en niet naar het voortgezet 
onderwijs. 
De heer Van Bezouw legt uit waarom dit het geval is. Dit is een gevolg van het feit dat het volledige 
juridisch eigendom van de schoolgebouwen voor speciaal onderwijs (incl. ondergrond) bij schoolbestuur 
berustte. Het gemeentebestuur kon de eigendom van deze objecten niet verkrijgen via hantering van het 
zgn. economisch claimrecht. Bij het basis- en voortgezet onderwijs is dit dilemma niet aan de orde, reden 
waarom niet nader wordt overwogen deze verantwoordelijkheid door te decentraliseren. De heer Van 
Groenendaal bevestigt dit standpunt 
 
Voorts merkt de heer Van Bezouw op, dat in het onlangs gepresenteerde Regeerakkoord melding wordt 
gemaakt van doordecentralisatie van de verantwoordelijkheid van het buitenonderhoud van de 
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basisscholen, naar verwachting per aanvang kalenderjaar 2014. Hierover vindt thans overleg plaats tussen 
de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, de belangenorganisaties voor het primair onderwijs en het 
ministerie van OCW. Nadere berichtgeving en aanpassing van wetgeving hieromtrent wordt afgewacht. Als 
een en ander doorgang zal vinden, komen de afspraken die over het onderhoud van de Brede Scholen 
Frankische Driehoek en Boschkens-Oost tussen gemeente Goirle, schoolbesturen en Woonstichting 
Leystromen via de beheer- en exploitatieovereenkomst zijn gemaakt in een ander daglicht te staan. Dit 
heeft de aandacht en hierover zal te zijner tijd nader overleg worden gevoerd. 
 
De heer Van de Ven bericht dat er tussen de gemeente en de directie van basisschool 't Schrijverke overleg 
is gevoerd over het toegankelijk doen maken van de verdieping(en) in het schoolgebouw voor mindervaliden. 
Deze voorziening is thans niet in het OHP 2013 opgenomen. Hij wijst er op dat deze voorziening ARBO-
technisch wel wordt voorgeschreven. De heer Van Bezouw deelt mede dat hierover inderdaad overleg is 
gevoerd, doch op een laat tijdstip. Daardoor is het niet mogelijk geweest dit verzoek mee te nemen in het 
OHP 2013. Afgesproken wordt dat deze aanvraag zal worden betrokken bij de voorbereiding van het OHP 
2014. Voor de goede orde benadrukt hij dat het geen automatische is dat voor deze voorziening ook 
daadwerkelijk gelden beschikbaar worden gesteld. Het verzoek dient te worden getoetst aan vigerende 
wet- en regelgeving. Over de bevindingen van deze toetsing zal hij contact onderhouden met de directeur 
van de school, de heer Van Aanholt. 
 
De heer Van de Ven merkt op, dat er met regelmaat bemerkingen zijn over het beheer en de exploitatie van 
de Brede School Frankische Driehoek. Storende zaken worden niet en/of niet tijdig opgelost. Hij probeert 
hierover in overleg te komen met Woonstichting Leystromen, maar het blijkt moeizaam te zijn een afspraak 
te maken waarbij de juiste personen zijn betrokken. Hij is hier thans mee doende en hoopt binnenkort een 
concrete afspraak in zijn agenda te kunnen noteren. Voor de heer Van Abel is dit een herkenbaar gegeven. 
Ook hij uit zijn zorgen over het functioneren van de wooncorporatie, niet alleen binnen de Brede School 
Frankische Driehoek maar ook binnen de Brede School Boschkens-Oost. De heer Van Bezouw merkt op dat 
het gremium waarop beraad van deze aard moet plaatsvinden het monitoroverleg is, dat is voorgeschreven 
in de vigerende beheer- en exploitatieverordeningen van vermelde complexen. Naast schoolbesturen/-
directies en woonstichting Leystromen vervult ook de gemeente een rol in dit overleg. Evenals de heer Van 
Abel wenst hij daarom aan het overleg met Leystromen deel te nemen. De heer Van de Ven zal hiervan 
melding maken bij Leystromen en opteren voor een overleg waarbij in elk geval de heren Schellekens en Van 
Eert namens vermelde corporatie zijn betrokken.  
 
Herinrichting en uitbreiding Mill Hill College;  
Mevrouw Zandbergen geeft aan, dat er door veel partijen een flinke inspanning is verricht om de uitwerking 
van de plannen van het Mill Hill College gestalte te geven. In eerste aanleg is er enige twijfel over de vraag 
of het in het raadsvoorstel opgenomen bedrag ad € 850.000,00, zijnde de voor rekening van 
schoolbestuur komende kosten, juist is. Na enig beraad wordt vastgesteld dat dit wel het geval is. De 
kosten van het totale project (incl. verplaatsing fietsenstalling) bedragen ca. € 1,25 miljoen, waarvan € 
405.000,00 (afgerond) voor rekening van het gemeentebestuur komt. 
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Uitbreiding fietsenstalling basisschool 't Schrijverke 
Over het uitbreiden van de fietsenstalling is vooroverleg gevoerd met directeur van de basisschool, de heer 
van Aanholt. Op ambtelijk initiatief zal dit beraad op korte termijn vervolg krijgen, met name ten behoeve 
van plaatsbepaling, toetsing bestemmingsplan, definitieve kostenbepalingen en opdrachtverstrekking. 
Toegezegd wordt dat de heer Smolders hiertoe actie zal ondernemen. 
 
Renovatie basisschool De Regenboog 
Desgevraagd deelt de heer Van Bezouw aan de heer Van Abel mede, dat ter voorbereiding van de 
renovatieactiviteiten een werk- óf projectgroep zal worden ingericht. Dit geschiedt zodra de gemeenteraad 
een voorbereidingskrediet ad € 50.000,00 beschikbaar heeft gesteld. De gemeente zal hiertoe actie 
ondernemen. 
 
Vervangende huisvesting basisschool De Vonder 
In het conceptraadsvoorstel is kort de stand van zaken belicht. Ter opstelling van het visie-
/ambitiedocument heeft de door de gemeente ingeschakelde externe adviseur, i.c. Aerde Advies & 
Bouwmanagement te Tilburg, de voorbije periode interviews met alle belanghebbende partijen gehouden. 
Deze werkzaamheid is inmiddels afgerond. In aansluiting hierop heeft Aerde c.a. op 26 november a.s. een 
plenair overleg gepland, waarvoor ook Kobergroep als potentiële partij voor peuter-/kinderopvang en 
buitenschoolse opvang is uitgenodigd, aldus de heer Smits.  
Het is hem bekend dat in de gemeente Goirle ten aanzien van de kwaliteit van het binnenmilieu van de 
inmiddels gerealiseerde projecten wordt geopteerd voor 'Frisse Scholen-Klasse B'. Hij vraagt of dit ook voor 
de vervangende nieuwbouw van basisschool De Vonder het geval is en of hiervoor voldoende geld 
beschikbaar is. De heer Van Bezouw deelt mede dat voor de realisering van de vervangende nieuwbouw de 
normvergoeding beschikbaar is. Het is de vraag of deze normvergoeding toereikend is om het schoolgebouw 
aan alle vigerende kwaliteitseisen te laten voldoen. Dit zal van diverse factoren afhangen, zoals het 
programma van eisen, het ontwerp van het gebouw, het aanbestedingsresultaat c.a. Overigens zit deze 
spanning ook de op uitgaven die in het kader van 'extra kwaliteit' door schoolbestuur/-directie zelf  moeten 
bestreden via de aanwending van de van rijkswege te ontvangen vergoeding voor materiële instandhouding 
(gebouwafhankelijk deel). Onverlet de spanning die op de beschikbare budgetten rust, wordt voor de 
realisering van de vervangende nieuwbouw ten principale het kwaliteitsniveau 'Frisse Scholen-Klasse B' 
onverkort gehandhaafd.  
 
Resumerend wordt geconcludeerd dat de (vertegenwoordigers van) schoolbesturen die heden aan het 
OOGO-overleg deelnemen akkoord zijn met de inhoud van het concept-OHP 2013. Van de zijde van het 
bestuur van de Stichting Tangent zijn géén bemerkingen ontvangen. 
 
3. Huisvestingsvraagstuk basisschool Kameleon 
De heer Van Groenendaal stelt de oplossing van het huisvestingsvraagstuk aan de orde. Hij geeft hierbij een 
korte toelichting op de inhoud van het door ICS Adviseurs opgestelde rapport 'Locatieonderzoek Kameleon', 
dat in nauwe en goede samenspraak met het bestuur SKBG en de directie- en de medezeggenschapsraad 
van basisschool Kameleon is opgesteld. Voorts refereert hij aan de noodzaak van een actueel 
prognoserapport, dat gelijktijdig met het verrichten van vermelde werkzaamheid is vervaardigd. Alle partijen 
delen dezelfde conclusie ten aanzien van de locatiekeuze, te weten het doen realiseren van vervangende 
nieuwbouw op de locatie Tamboerstraat 4 te Goirle.  
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Desgevraagd antwoordt de heer Van Groenendaal aan de heer Smits dat inderdaad wordt beoogd de 
trajecten vervangende nieuwbouw voor de basisscholen De Vonder en De Kameleon waar mogelijk 
gelijktijdig op te laten lopen, dit ter realisering van synergievoordelen. Uitgangspunt hierbij is onnodig 
tijdverlies zo veel mogelijk te doen voorkomen. Tevens deelt hij aan de heer Smits mede, dat op pagina 9, 
onderdeel 2, van het conceptraadsvoorstel 'basisschool De Vonder' inmiddels wél is vermeld.  
Mevrouw Zandbergen vraagt waarom voor realisering van een 6-klassige basisschool wordt geopteerd. Van 
gemeentezijde (heren Van Groenendaal en Van Bezouw) en schoolbestuurlijke zijde (heer Van Abel) wordt 
hierop het volgende bericht. Basisschool Kameleon heeft een eigen voedingsgebied, dat op basis van het 
prognoserapport voor de lange termijn kan voorzien in een stabiel leerlingenaantal (ca. 130-140 ll.).  Dit 
aantal leerlingen correspondeert met een ruimtebeslag van 6 groepsruimten. Via het locatiekeuzeonderzoek 
zijn ook bestaande scholen belicht voor de huisvesting van dit leerlingenaantal, te weten de Brede School 
Frankische Driehoek en basisschool De Kleine Akkers. Vastgesteld is dat beide locaties om moverende 
redenen geen soulaas bieden voor de oplossing van het huisvestingsprobleem. Benadrukt wordt dat 
realisering van vervangende nieuwbouw op de huidige schoollocatie een goede keuze is in het kader van het 
spreidingsbeleid van basisscholen. Hiermee wordt bewerkstelligd dat er voor de lange termijn aan de 
zuidkant van Goirle een schoolvoorziening is gesitueerd. 
 
4. Prognoserapport basisonderwijs 
De heer Van de Ven merkt op, dat in het prognoserapport een tweetal overzichten is opgenomen die een 
weerslag geven van de benodigde ruimtebehoefte. Onderscheidenlijk betreft het hier overzichten die 
betrekking hebben op de tijdelijke- en de permanente ruimtebehoefte. Hij vraagt naar het nut en het 
onderscheid van deze overzichten. De heer Van Bezouw deelt mede, dat voor de bepaling van de omvang 
van de permanente huisvestingsbehoefte wordt gerekend met het ongewogen leerlingenaantal en voor de 
epaling van de omvang van de tijdelijke huisvestingsbehoefte met het gewogen leerlingenaantal. Voor de 
bepaling van de ruimtebehoefte van nieuwe scholen wordt altijd gerekend met het ongewogen 
leerlingenaantal. Omdat het aantal leerlingen met een wegingsfactor op de meeste basisscholen in Goirle 
gering is, is er nauwelijks sprake van onderscheid in het eindresultaat van de betreffende berekeningen. 
De heer Van Abel mist in de ruimteoverzichten, onderdeel 'klusters', de benoeming van basisschool De 
Bron. De heer Van Bezouw beaamt dat hier sprake is van een omissie. Hij deelt mede dat basisschool De 
Bron onderdeel uitmaakt van 'Kluster I', tezamen met de basisscholen De Regenboog en 't Schrijverke. 
Voorts duidt hij aan waarom deze overzichten onderdeel uitmaken van het prognoserapport. Hij wijst hierbij 
op de afspraken die met schoolbesturen zijn gemaakt ten tijde van het opstellen en het actualiseren van de 
Integrale Huisvestingsprogramma's basis- en voortgezet onderwijs over het spreidingsbeleid van scholen en 
het benutten van leegstand.  
Desgevraagd deelt hij tot slot aan de heer Smits mede, dat bij het opstellen van het prognoserapport ook 
deze keer rekening is gehouden met een substantiële instroom van leerlingen naar de Brede School 
Boschkens-Oost vanuit Tilburg-Zuid. Omdat Pronexus BV ook de prognoserapporten voor de gemeente 
Tilburg opstelt, zijn hiervoor steeds actuele gegevens beschikbaar. 

 
5. Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
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6. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde, dankt de heer Van Groenendaal de aanwezigen voor hun komst en inbreng en 
wordt het overleg om ca. 15.15 uur beëindigd. Het verslag van dit overleg zal op korte termijn aan 
belanghebbende partijen worden toegezonden.  
 
Afdeling Ontwikkeling, 
d.d. 14 november 2012, 
Gerard van Bezouw. 
 

  
                                                          


